

《单词百科:poppies是什么意思?poppies怎么发音?poppies的解释和用法》

英语单词poppies是什么意思?poppies怎么读?poppies怎么发音?简答网为您整理了poppies的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



poppies怎么读

poppies的读音:[' p ɒ pi:z]

poppies的意思

1、n.罂粟(poppy的名词复数);

poppies的相关词组

1、 opium poppy 罂粟;

poppies的双语例句

1、The whole valley floor, and the foothills too , would be carpeted with lupines and poppies.

整个谷底和山麓都覆被上了一层厚厚的羽扇豆和罂粟花.

2、Make it rich as a draught of poppies to intoxicate me.

你的信像一束盛开的罂粟使我麻醉.

3、Researchers have isolated a new protein from the seeds of poppies.

研究人员已经从罂粟种子里分离出一种新的蛋白质。

4、I loved the poppies, with their effortless existence, like grief and fate, but tempered and formalized.

我爱罂粟, 她们可以毫不费力地存活, 像无处不在的宿命与悲伤, 但却久经雕塑和打磨.

5、In Flanders fields the poppies blow Between the crosses. row on row. That mark our place.

在佛兰德的田野上. 罂粟花一排一排的在十字架之间摆动着. 这是我们这座城镇的标记.

6、Beyond the other rolled a grey-green savannah, gashed with poppies.

另一扇车窗中, 灰绿色草原绵延不绝, 四处是凌乱的罂粟.

7、We've planted lots of different flowers, such as roses, carnations, and poppies.

我们种植了许多鲜花, 例如玫瑰、康乃馨和罂粟花.

8、People place flowers, flags and artificial poppies on the graves of service men and women.

人们将鲜花、旗帜以及人造罂粟花放在阵亡将士的墓地里.

9、The opium trade continues, however, with poppies grown in neighboring Myanmar (Burma) and elsewhere.

然而, 因为邻国 缅甸 和其他地方的罂粟种植, 鸦片贸易仍然在继续.

10、In my childhood I have lot of poppies, like draw, sing, play piano, and swim.

我的童年有很多的兴趣爱好, 画画, 唱歌, 弹琴, 游泳.

11、 An abandoned church looms above a field of poppies in the mountainous region of Abruzzo.

一座废弃的教堂浮现在阿布鲁佐山区开满罂粟花的原野上.

12、 Along the way I made out a patch of poppies waiting to be harvested.

沿途我发现等待收割的一片罂粟.

13、 To start, I selected what looked an impression of poppies in a garden.

开始我选择了看起来像是花园里的罂粟花的图像.

14、 Poppies do not transplant well.

罂粟经不起移植.

以上是简答网为您整理的poppies怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于poppi
es的用法、poppies的释义、p
oppies的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/poppies>